
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 23. april 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 229
Mener ministeren, at der er blevet taget godt nok hånd om transportbranchen under Co-
ronakrisen, eftersom beskæftigelsesministeriet i en pressemeddelelse den 7. april 2020
skrev, at der alene indenfor transportbranchen er 5.800 nytilmeldte ledige personer den
pågældende dato?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Ellen Trane Nørby
(V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ellen.Trane.Norby@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kasper Sand Kjær
formand
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